

# KENYATAAN MEDIA

## PELANCARAN BUKU PENANG HILL NATURE TRAIL COMPANION

### 26 JULAI 2018

Perbadanan Bukit Bendera akan melancarkan buku '*Penang Hill Nature Trail Companion*' bersama penulis Cik Wong Yun Yun dan En.Ng Hong Jing dari '*Nature Classroom*'. Panduan ringkas ini disediakan bagi pencinta alam semulajadi, buku ini juga memberi inspirasi kepada orang ramai untuk meneroka lebih lanjut mengenai keajaiban alam.

"*The Penang Hill Nature Trail Companion* adalah sebuah buku yang menarik untuk kanak-kanak dan seisi keluarga untuk mempelajari mengenai flora dan fauna yang terdapat di Bukit Bendera. Ia juga bagi memudahkan pengunjung untuk membawa bersama semasa berjalan di sekitar Bukit Bendera" menurut Ketua Menteri Pulau Pinang, YAB Tuan Chow Kon Yeow. "Ia akan membuatkan anda menghargai kepentingan alam".

Bukit Bendera merupakan habitat bagi kepelbagaian hidupan. Pada Oktober 2017, kajian komprehensif mengenai hutan simpanan yang belum pernah dilaksanakan telah dijalankan dan terdapat lebih 279 spesis flora dan fauna yang telah ditemui, segelintir daripadanya ditemui di Bukit Bendera. Namun, ramai pengunjung tidak menyedari mengenai kekayaan kepelbagaian biodiversiti dan kepentingan persekitaran terhadap ekosistem menyebabkan mereka tidak menghargai hidupan liar.

*Penang Hill Nature Trail Companion* diwujudkan dengan harapan supaya ia dapat membantu meningkatkan kesedaran orang ramai, pemahaman dan penghayatan warisan alam semulajadi Bukit Bendera. Peta berwarna dan ilustrasi menunjukkan tanda serta laluan di sekitar Bukit Bendera dan informasi kepada pengunjung. Di akhir buku ini, ia menarik perhatian kanak-kanak dengan adanya pelekat flora dan fauna bagi melekatkan gambar-gambar eksotik yang terdapat di dalam buku tersebut. Dengan lebih daripada 130 gambar hidupan liar dan indeks terperinci, ia merupakan permulaan untuk memahami dan mengenalpasti flora dan fauna di Bukit Bendera bagi memupuk minat menjadi ahli biologi dan peminat alam semulajadi pada masa akan datang.

### **Mengenai Perbadanan Bukit Bendera**

Perbadanan Bukit Bendera telah diperbadankan pada tahun 2009 melalui enakmen yang telah diluluskan oleh Dewan Undangan Negeri. Tujuan utama penubuhan Perbadanan Bukit Bendera adalah untuk menguruskan perkhidmatan funikular, pembangunan Bukit Bendera serta mengekalkan Bukit Bendera sebagai tempat pelancongan utama serta menjadi pusat pelancongan bertaraf dunia.

### **Media Contact**

Puan Janani

Perbadanan Bukit Bendera Pulau Pinang

Tel: 04-828 8880

janani@penanghill.gov.my